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Algemene voorwaarden:
Niets uit deze uitgave mag worden 
verveelvoudigd, opgeslagen in een 
geautomatiseerd gegevensbestand, of 
openbaar gemaakt, in enige vorm of op 
enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, 
door fotokopieën, opname of enige 
andere manier, zonder voorafgaande 
schriftelijke toestemming van de uitgever. 
Uitgever en auteurs verklaren dat deze 
uitgave op zorgvuldige wijze en naar 
beste weten is samengesteld, evenwel 
kunnen uitgever en auteurs op geen 
enkele wijze instaan voor de juistheid of 
volledigheid van de informatie. Uitgever en 
auteurs aanvaarden dan ook geen enkele 
aansprakelijkheid voor schade, van welke 
aard ook, die gevolg is van handelingen 
en/of beslissingen die gebaseerd zijn op 
bedoelde informatie. Gebruikers van deze 
uitgave wordt met nadruk aangeraden deze 
informatie niet geïsoleerd te gebruiken, 
maar af te gaan op hun professionele 
kennis en ervaring en de te gebruiken 
informatie te controleren.

WPFG SOFTBAL

JOS VAN DER VEGT:
WIJ GAAN IN 2015 GEWOON WINNEN
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V O O R W O O R D

In deze uitgave van de Politie In Beeld kijken wij terug op de World Police & Fire Games in Rotterdam en de 
voorbereiding die er aan vooraf gingen. 

De WPFG zijn de “Olympische” spelen voor Politie, brandweer en alle bijbehorende diensten.

Duizenden deelnemers uit 70 landen
Ruim 5500 politiemensen, brandweerlieden, douane- en gevangenismedewerkers afkomstig uit 70 verschillende 
landen doen mee aan de WPFG2022. Zij zullen actief zijn in maar liefst 63 sportonderdelen waaronder crossfit, 
atletiek, triatlon, crossfit, waterpolo, kitesurfen en de ultimate firefighter.

Ontmoeten, sportiviteit & respect
De World Police & Fire Games 2022 zet sport in als middel om ontmoetingen tussen hulpverleners tot stand te 
brengen. Daarnaast is het doel om sportiviteit te stimuleren en respect te genereren voor al die hulpverleners die 
dag en nacht voor ons klaar staan.

Ondanks het uitstellen van de spelen met een jaar door Covid-19 en ook de oorlog in Oekraïne (vooral voor de 
Amerikanen was dit een issue) waren er deze spelen toch 5500 deelnemers.

Mooi was de doelstelling om 1000 Nederlandse sporters te laten deelnemen aan dit evenement, een aantal wat 
aardig is gehaald.

Met een indrukwekkende opening in de Kuip en een fijne afsluiting heeft Rotterdam als host-city zich van een goede 
kant laten zien.

Hopelijk zijn deze spelen aanleiding om voor veel Nederlandse dienders de mogelijkheid te gaan onderzoeken om 
naar de spelen in Winnipeg Canada te gaan.

Als de vooruitzichten ons niet bedriegen worden dit weer mooie spelen, de organisatie daar gokt op 8500 
deelnemers.

Wij kijken als ter Hoeve media al naar de mogelijkheden om ook daar weer verslag te doen van en over jullie 
prestaties.

Veel leesplezier en tot de volgende editie.

IN SPORT WE UNITE

Beeld

Training Base Weeze

TRAINING BASE WEEZE
Het is even na 7 uur ‘s morgens. Het is nog rustig boven de voormalige Royal Air Force basis aan de Neder-Rijn in 
Weeze (Duitsland). Slechts een paar donkere SUV’s rollen langzaam door de voormalige nederzetting waar tot 1999 
soldaten van de Britse strijdkrachten woonden. Plotseling klinkt er geroep “Politie, stop!”. Dan worden er enkele 
schoten gelost. Politieagenten brengen de aanvaller naar de grond, boeien hem en nemen hem mee. Een paar tellen 
later is de situatie alweer gekalmeerd. Train as you fight! Dat is het motto op de Training Base Weeze aan de Duits-
Nederlandse grens. Op meer dan 60 hectare biedt de voormalige luchtmachtbasis alles wat u nodig hebt voor een 
realistische en praktische operationele of tactische training. De indeling van een kleine stad met alle bijbehorende 
soorten gebouwen, straten en pleinen is beschikbaar voor alle opleidingsgroepen. Van procedures in bebouwing 
van diverse aard, crowd control tot demonstraties of terroristische aanslagen, elke situatie kan in Weeze worden 
georganiseerd en getraind. Talrijke speciale eenheden van politie, defensie en justitie gebruiken het oefenterrein 
om zich voor te bereiden op allerlei mogelijke situaties die ze in de praktijk tegen kunnen komen, bijvoorbeeld 
het gooien van molotovcocktails en de juiste procedures hoe hier mee om te gaan te trainen. Beschermd tegen 
nieuwsgierige blikken en gelegen in een no-fly zone met drones, concentreren de task forces zich alleen op hun 
training. Op TBW, zoals Training Base Weeze kortweg wordt genoemd, kunnen tot 600 deelnemers aan de trainingen  
worden ondergebracht. Van accommodatie tot training op maat, het TBW-team biedt de trainingsgroepen al meer 
dan tien jaar een allround zorgeloos pakket aan. Naast politie, defensie en justitiële eenheden maken talrijke 
brandweerkorpsen, reddingsdiensten en rampenbestrijders gebruik van de faciliteit in Weeze, die uniek is in 
Europa. De oefenbasis is al lang bekend tot ver buiten de grenzen van Duitsland en Nederland. Meer dan 25.000 
strijdkrachten trainen elk jaar in Weeze.

Nieuwsgierig geworden wat we voor jullie eenheid kunnen betekenen neem dan contact op via de centrale mail 
info@tb-weeze.com of rechtstreeks met de adviseur voor politie, defensie en justitie eenheden via info@viridius.nl.  
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Het Zwemcentrum Rotterdam was het decor voor de zwemwedstrijden van de World Police and Fire Games 2022. 
Na vele jaren van voorbereiding konden we eindelijk van start. Deze editie van de WPFG zou eigenlijk al in 2021 
hebben plaatsgevonden in Rotterdam maar was als gevolg van de Coronapandemie een jaar uitgesteld. We waren er 
trots op dat deze wedstrijden in dit prachtige zwembad konden plaatsvinden. In zeer goede samenwerking met de 
mensen van het zwembad hebben we het zwembad mooi aangekleed en waren we er helemaal klaar voor om onze 
zwemmers te ontvangen. Ruim 200 atleten uit de hele wereld waren van heinde en ver gekomen om hier tijdens de 
zwemwedstrijd een topprestatie neer te zetten. Voornamelijk politie en brandweer mensen uit vele verschillende 
landen stonden te popelen om het water in te duiken. Om dit toernooi tot een succes te maken stonden elke dag 
zo’n 40 officials en vrijwilligers klaar en dat drie dagen lang. 

De eerste dag stond in het ochtendprogramma in het teken van de 1500 meter vrije slag. Traditioneel een wat rustige 
start voor de officials en voor de organisatie een mooi moment om te kijken of alles werkte zoals het zou moeten 
werken. 

Software, de elektronische tijdwaarneming, de aantikplaten in het water en het grote scoreboard in de zwemzaal 
staan met elkaar in verbinding. Alles werkte prima. Tevens hebben we speciaal voor deze wedstrijd gebruik gemaakt 
van de Livetiming van de KNZB waarbij de deelnemers live de resultaten konden volgen. Startlijsten en resultaten 
konden live gevolgd worden waardoor we ook geen papier hoefden te gebruiken. Elke deelnemer kon hiermee op 
hun telefoon alle informatie zien die ze nodig hadden. De wedstrijd was daardoor ook nog eens heel duurzaam.  
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De sfeer zat er al heel gauw goed in. Aan het eind van elke wedstrijddag stonden de estafettes gepland. Altijd goed 
voor veel spektakel. Bij de schratch-meeting in Ahoy, op de dag voor de start van het zwemtoernooi werden vele 
gelegenheidsteams geformeerd. Hierbij werden ook teams geformeerd bestaande uit meerdere nationaliteiten. Dit 
zorgde voor veel verbinding met elkaar, waardoor grenzen al heel snel wegvielen. Tussen alle deelnemers ook veel 
Nederlandse deelnemers. Gezamenlijk hebben zij ook acht estafette-teams geformeerd. 

Tijdens de verschillende afstanden en zwemslagen werd er enorm goed gepresteerd. Opvallend was het hoge niveau 
waarop er gezwommen werd. Er waren twee grote delegaties aanwezig van Abu Dhabi en van Brazilië. Zij hadden 
hun beste zwemmers afgevaardigd. Vele Championships-records moesten eraan geloven. Ook werden er nationale 
records gezwommen. Alle behaalde resultaten worden aangemerkt als officiële resultaten. De wedstrijd is officieel 
bij de KNZB als internationale wedstrijd aangevraagd waardoor deelnemers hun resultaten mee kunnen nemen naar 
hun eigen land van herkomst. 

De sport coördinatoren van het zwemmen, Delia Badoux (Brandweer Rotterdam/Veiligheidsregio Rotterdam 
Rijnmond) en John Stoffer (Politie Den Haag) werden gedurende de drie dagen bijgestaan door de Director Swimming 
van de Wereld Federatie van de World Police and Fire Games, Jonna Wiltshire. Zij reikte niet alleen tijdens de 
medaille ceremoniën de medailles uit aan de prijswinnaars maar ook was zij voor hen de vraagbaak en verbinding 
naar de Wereld Federatie. 

In aanloop naar de games zijn John en Delia met de Wereldfederatie in gesprek gegaan over de categorie indeling 
van de estafettes. De door de Federatie gehanteerde leeftijdscategorieën kwamen niet overeen met de door de 
FINA (Wereldzwembond) in het Masterzwemmen gehanteerde leeftijdscategorieën. Hierdoor waren de prestaties 
die tijdens de estafettes neergezet werden, niet vergelijkbaar met internationale resultaten. Records die neergezet 
worden, kunnen hierdoor niet afgemeten worden tegen andere resultaten. Resultaten hebben hierdoor minder 
waarde. Uiteindelijk is de wereldfederatie van de WPFG toch akkoord gegaan met de aanpassing hiervan. 

‘De Nederlandse zwemmers hebben in totaal 65 medailles veroverd,
30 maal goud, 24 zilver en 11 brons.’

Delia Badoux, een van de sport coördinatoren van het zwemmen veroverde maar liefst vijf maal goud en drie keer 
zilver.  De volgende editie van de World Police and Fire Games vindt volgend jaar al plaats in Winnipeg Canada. 

Delia en John: We kijken met veel tevredenheid terug op dit zwemtoernooi. Het is altijd weer prachtig om te zien hoe 
groot de verbondenheid en sportiviteit is. Grenzen lijken hierbij niet te bestaan en afkomst, kleur, ras of geloof spelen 
totaal geen rol. Het was gewoon een heel mooi sportief zwemfeest. 
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De spellen van de World Police & Fire Games zijn gestart na een 
jaar uitstel. De Stad Rotterdam is de Gastheer van deze spellen.

Op vrijdagavond start de WPFG met een oranjemars vanaf 
Koninginnenhoofd naar het Stadion Feijenoord (De Kuip). Aan het 
begin van de mars rijden oude brandweervoertuigen de sfeer wordt 
gemaakt door de muziekkorpsen van de politie en brandweer. Alle 
hulpverleners lopen gezamenlijk in het oranje shirt door de stad, de 
eerste contacten ontstaan tussen de verschillende hulpverleners. 
Aangekomen bij de Kuip is het nog even wachten voor dat we naar 
binnen mogen lopen en het kippenveld staat op je armen als je de 
bezoekers en de andere deelnemers voor jou juichen en zwaaien. 
Als een oranje zee van hulpverleners op het grasveld van de Kuip 
lopen. De speech wordt gegeven. We horen een helikopter boven 
de Kuip, deze land in de Kuip en komt de Nederlandse Vlag brengen. 
De vlag wordt gehesen tijdens het spelen van het volkslied en er 
wordt door de Nederlanders meegezongen. De rillingen lopen over 
mijn rug. Na het hijsen van de andere vlaggen mogen we daarna de 
eed afleggen. Wat een gevoel van verbondenheid met de andere 
sporters. 

De wedstrijden van het handboogschieten worden gehouden in de 
plaats Zoetermeer. Op maandag voor de controle van de handboog, 
verrekijker, pijlen en de lijst controleren of je in de goede klasse en 
leeftijdsgroep bent ingedeeld. Dan loop je het terrein op en zie je 
gelijk bekende van de afgelopen spelen. Van iedereen krijg je een 
knuffel, wat pins en de vraag of ik het oranje shirt wil ruilen. Tuurlijk 
kan dat en ik ontvang een shirt van een Amerikaan. Het is ook tijd 
om te gaan trainen. Er zijn veel schutters die met een traditionele 
boog schieten, (net zoals Robin Hoed). We helpen met zoeken naar 
de pijlen die naast het doel zijn gekomen. Voor dat we beginnen 
met de wedstrijd op dinsdag worden er nog pins geruild en de 
schutters die ik nog niet had gezien worden hartelijk begroet. 

WPFG 2022
BOOGSCHIETEN

‘Van iedereen krijg je een knuffel, wat pins 
en de vraag of ik het oranje shirt wil ruilen. 

Tuurlijk kan dat en ik ontvang een shirt 
van een Amerikaan.’

De eerste wedstrijddag begint met de Target wedstrijd. 
We beginnen om 10.00 uur op een afstand van 60 meter 
en schieten daar vijf rondes van zes pijlen, de volgende 
afstand is 50 meter en de laatste afstand is 40 meter. In 
het totaal hebben we 90 pijlen geschoten. Tijdens de 
wedstrijd wordt er veel gesproken maar we lachen ook 
veel met de schutters. Aan het eind van de dag ben ik 
heel blij omdat ik mijn persoonlijke record verbeterd 
heb met vijf punten. Dat heb ik gedaan op de afstanden 
40 en 50 meter. Op de 60 meter heb ik dezelfde score 
geschoten als in Los Angeles.

De tweede dag staat in het teken van de Field 
wedstrijd, de schiet locatie is in een park. Ik sta met een 
Amerikaanse Kimberley, Duitse Erika. Tijdens het parcour 
loopt er een vrijwilliger de hele dag met ons mee. We 
starten om 10:00 uur en hebben aan het eind van de 
dag 24 doelen gehad die op verschillende afstanden 
staan. Aan het doel kan je zien welke afstand het is, dit 
moet je zelf moet in schatten. De kortste afstand is 10 
meter en de langste afstand is 60 meter. Het terrein 
waar we lopen in niet vlak en de doelen staan soms naar 
beneden en andere staan weer in het donker. Dus het 
schatten van de afstand is soms niet makkelijk. Maar 
tijdens de wandeling van het één doel naar het andere 
doel lachen en praten in twee talen. Op dag drie is de 3D 
wedstrijd. We starten in hetzelfde park maar nu staan 
er verschillende dieren van verschillende groottes. We 
starten de ronden bij een everzwijn op een afstand van 
40 meter. We volgen de uitgestippelde route door het 
park we komen verschillende dieren tegen zoals bijen, 
vogels, katten in een boom, herten, beren, pinguïn en 
als laatste doel een struisvogel. De grote van de dieren 
bepaald de afstand hoe kleiner het dier hoe korter de 
afstand. De kortste afstand is 10 meter en de langste 
afstand is 55 meter.  Na drie dagen handboogschieten 
212 pijlen geschoten bij drie onderdelen en 15 kilometer 
wandelen. Heb ik drie goeden medailles gewonnen. 
Daarnaast heel veel plezier gehad en nieuwe vrienden 
gemaakt. 

Inge Brouwer
Brandweer Midden- en West-Brabant
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ROTTERDAM - De stad Rotterdam en de bewakers van de openbare orde en veiligheid (o.a. politie, brandweer, 
douane en het gevangeniswezen) hebben zich kandidaat gesteld voor de organisatie van de World Police & Fire 
Games in 2019. Op 31 juli wordt een bid uitgebracht in het Noord Ierse Belfast, waar de World Police & Fire Games 
(WPFG) dan plaatsvinden. De enige overgebleven concurrent van Rotterdam is de snel groeiende wereldstad 
Chengdu in China.

Over WPFG
De WPFG is een tweejaarlijks wereldwijd sportevenement, waaraan korpsen van politie, brandweer, douane en 
gevangeniswezen uit de hele wereld meedoen. Het evenement is ooit opgezet om politie- en brandweermensen, 
die elkaar vaak alleen maar tegenkomen onder moeilijke werkomstandigheden, de gelegenheid te bieden elkaar ook 
daarbuiten beter te leren kennen. Vandaar dat niet alleen de sport hoog in het vaandel staat, ook aan de culturele 
activiteiten wordt veel aandacht geschonken. De Nederlandse operationele diensten doen sinds 1989 georganiseerd 
mee aan deze wereldspelen. In de loop der jaren zijn de WPFG uitgegroeid tot een wereldevenement van hoog 
niveau als het gaat om de sportactiviteiten. Ook het aantal deelnemers is gegroeid en het benadert dat van de 
Olympische Spelen. De verwachting is dat er in 2019 tussen de 10.000 en 15.000 sporters aan de WPFG meedoen en 
dat de spelen daarnaast nog 15.000 tot 20.000 supporters zullen trekken. 

Het belang voor Rotterdam
Rotterdam leent zich als ‘World Port World City’ bij uitstek voor een dergelijk wereldevenement. 35 sportlocaties 
en -accommodaties zullen worden ingezet voor 61 sporten en kunnen wedijveren met andere wereldsteden. De 
openingsceremonie zal plaatsvinden in de ‘Kuip’ en 18 van de 61 sporten, de accreditatie en registratie, ‘Athlete 
Village’ en de sluitingsceremonie zullen worden gehuisvest in Ahoy Rotterdam, dat daarmee het ‘hart’ van de 
wereldspelen wordt. In Rotterdam en ruime omgeving zijn er voldoende verblijfsmogelijkheden in de vorm van 
hotels, vakantieparken en campings. Naast de economische spin-off voor de stad dient dit evenement tevens als 
bindmiddel voor de interne motivatie, uitstraling en trots binnen de diverse korpsen. De bewakers van de openbare 
orde, die zich zowel nationaal als internationaal 365 dagen per jaar inzetten voor de veiligheid van onze burgers, 
worden tevens in het zonnetje gezet. Daarnaast worden de sportparticipatie en commitment van deze groep 
bevorderd. 

HOE HET BEGON (2013):
ROTTERDAM SERIEUZE KANDIDAAT VOOR DE

WORLD POLICE & FIRE GAMES 2020
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Rotterdam is ‘kandidaat host city’ van de WPFG en toont daarmee haar aantrekkingskracht als evenementen- en 
sportstad. Dat laat echter onverlet dat het een nationale aangelegenheid is voor de korpsen van politie, brandweer, 
douane en gevangeniswezen met de kernactiviteiten in Rotterdam maar zeker ook sportactiviteiten elders. 

Voorbereidingen 
Al in 2012 is Rotterdam begonnen met de voorbereiding voor de kandidatuur van de WPFG. Eind 2012 heeft de 
Rotterdamse organisatie ook een formele status gekregen door de oprichting van een stichting, waarvan Jos van der 
Vegt (voorzitter Kamer van Koophandel) de voorzitter is. Projectleider Wim de Rooij heeft tussen 1989 en 2011 de 
Nederlandse deelname van politie en brandweer georganiseerd en heeft daarmee een ruime ervaring opgedaan om 
nu te weten wat er van een lokale organisatie verwacht wordt om te komen tot een succesvol evenement. 

In juli zal Rotterdam via een dynamische, enthousiasmerende en overtuigende presentatie aan de wereldfederatie 
van de WPFG te laten zien waarom de WPFG 2019 juist in Rotterdam moeten worden gehouden. De WPFG vormen 
met het oog op de onlangs tot stand gekomen Nationale Politie en de finale afronding van de veranderingen die in 
Nederland op dat gebied gaan plaatsvinden een uitstekend momentum om dit feit met een nationale happening voor 
politie en brandweer te ondersteunen. Mede daardoor is ook het Ministerie van Justitie en Veiligheid nauw bij deze 
voorbereidingen betrokken geweest en zal het ministerie ook verder participeren. De wereldfederatie, die op 31 juli 
a.s. de uiteindelijke beslissing zal nemen, zorgt ervoor dat de doelstellingen van de WPFG nageleefd worden en dat 
de spelen aan de stad worden toegekend die zich het beste presenteert. De stad die de organisatie toegewezen krijgt, 
bereidt de WPFG onder auspiciën van de wereldfederatie voor en is verantwoordelijk voor de lokale organisatie van 
de wereldspelen. 

Historie en toekomst
Diverse wereld- en ook kleinere steden hebben inmiddels de WPFG georganiseerd: 1985 San Diego - 1987 San Jose 
1989 Vancouver - 1991 Memphis - 1993 Colorado Springs - 1995 Melbourne - 1997 Calgary - 1999 Stockholm - 2001 
Indianapolis - 2003 Barcelona - 2005 Quebec - 2007 Adelaide - 2009 Vancouver - 2011 New York. De volgende steden 
hebben de organisatie voor de komende drie wereldspelen op zich genomen: 2013 Belfast - 2015 Fairfax - 2017 
Montreal. 
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Wat een ontzettend gaaf evenement was dit!! Waarom hebben niet meer collega’s zich opgegeven??? Met een groot 
gedeelte van de Nederlandse sporters dwars door Rotterdam lopend, begeleid door een Piper band: de sfeer zat er 
meteen goed in. Tot in de diepste vezels voelden we de spanning en het saamhorigheidsgevoel. Als politieambtenaar 
wordt het je op straat niet altijd gemakkelijk gemaakt, maar nu lieten de burgers zich van een andere kant zien, 
prachtig gewoon.

Op het moment dat we aan het wachten waren voor de ingang van de Kuip om daar als deelnemers aan het publiek 
te worden gepresenteerd, realiseerden wij ons pas hoe groot het evenement was. Al die bordjes met namen van 
meer dan 70 landen werden de Kuip in gedragen en wij mochten hier deel van uitmaken! Bijna de halve Kuip vol met 
toeschouwers en deelnemers bij onze binnenkomst, het leek wel de Olympische Spelen waar we aan meededen. 
Kippenvel en ontzettend indrukwekkend. Wat een organisatie moet dat zijn geweest op voorhand. De dagen daarop 
beleefden we het als een team. Het spel en alles er omheen maakte het teamgevoel steeds hechter. Er werd niet 
gekeken waar je werkte (brandweer, DJI of politie), wat je niveau was of hoe oud je was, we waren één; wij waren 
Steal’NL!! Tijdens de wedstrijden gaven we alles.

WPFG 2022 - SOFTBAL

Ter Hoeve MediaErik Pinkster & Patty Berserik

Na de wedstrijd vooral gezellig met alle aanwezige kletsen, eten, drinken en netwerken. Achteraf hadden we graag 
de mogelijkheid gehad om ook aanwezig te zijn bij de andere sporten en deze collega’s aan te moedigen. Vooral voor 
de mensen die van ver moesten komen was dit geen optie in verband met de kosten die dit met zich meebracht. 
Hier heeft de organisatie wel iets laten liggen in onze ogen. Ook is het jammer dat er geen potje was waaruit de 
benodigde kleding en materialen betaald konden worden. Nu moesten we op zoek naar sponsoren die dat voor hun 
rekening namen en waren we blij dat we de nodige materialen konden lenen.

‘Toegegeven… we zagen er professioneel uit.’

Het positieve gevoel overheerst. We hebben een fantastische week gehad en hebben onvergetelijke momenten 
meegemaakt. We hebben ontzettend gelachen en onze uiterste best gedaan om een mooi resultaat neer te zetten, 
ondanks dat dat laatste voor ons niet het allerbelangrijkste was, zo bleek in het toernooi. Aan het einde bleken we 
allemaal besmet met het WPFG virus en spraken we af dat we volgend jaar naar Canada gaan om het daar nog eens 
dunnetjes over te doen! 
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Hoe het allemaal begon...
ROTTERDAM - Het begon allemaal begin 2012 toen Jos van der Vegt bij Wim de Rooij het kantoor binnenstapte met 
de vraag of het geen leuk idee was om de World Police & Fire Games in 2019 in Rotterdam te organiseren. Dat was 
niet tegen dovemansoren gezegd en uiteindelijk heeft dat alles geleid tot het uitbrengen van een bid op 31 juli as. in 
Belfast 2013.

Jos van der Vegt is geen onbekende in Rotterdam. Hij is de voorzitter van de Kamer van Koophandel en vanuit 
vroegere functies heeft hij nauwe banden met het Feyenoordstadion en met Rotterdam Ahoy. Een man die altijd op 
zoek blijft naar mooie en grote (sport)evenementen voor de stad. Politieman Wim de Rooij kent de World Police & 
Fire Games als geen ander. Sinds 1989 tot twee jaar geleden organiseerde hij met enkele collega’s de Nederlandse 
deelname aan de World Police & Fire Games. Daarmee kent hij het evenement als zijn broekzak en ook de mensen, 
die achter dit  wereldevenement zitten.

Letter of intent
Belangrijk bij de organisatie is dat de stad Rotterdam en ook alle (operationele) diensten zich achter het initiatief 
scharen. Na wat lobbywerk bleek al snel dat burgemeester Aboutaleb, (toen nog) korpschef Frank Paauw en 
directeur Veiligheidsregio Arjen Littooij het initiatief omarmden. Zelfs minister Ivo Opstelten wilde graag een inbreng 
hebben. En zo kon het gebeuren dat begin maart 2012 een ‘letter of intent’ naar de wereldfederatie werd gestuurd 
en Rotterdam haar belangstelling officieel kenbaar maakte. In augustus van het afgelopen jaar hebben de president 
en twee directors van de wereldfederatie een bezoek aan Rotterdam gebracht. Deze zogenaamde siteinspection 
is goed verlopen en de meeste sportaccommodaties konden de toets der kritiek meer dan goed doorstaan. De 
accommodaties werden in de meeste gevallen als ‘outstanding’ gekwalificeerd en dat betekent dat Rotterdam nu al, 
met nog zes jaar te gaan, eigenlijk al klaar is om de wereldspelen te ‘hosten’. Een belangrijke ‘hobbel’ was natuurlijk 
het budget, want wie gaat zo’n evenement financieren? Ook daarin konden alle partijen zich prima vinden en zo is 
ook het budget gewaarborgd. Een belangrijke voorwaarde voor het welslagen van zo’n groot evenement.

De WPFG in vogelvlucht en het belang voor een stad als Rotterdam
Voor lezers die nog geen affiniteit hebben met de World Police & Fire Games laten we het evenement even 
in vogelvlucht voorbij gaan. De WPFG komt voort uit en is nauw verbonden met de California Police Athletics 
Federation. Een deel van de directors zit ook in de wereldfederatie van de WPFG. Deze wordt thans gevormd door 
politie- en brandweermensen uit de USA, Australië, België, Canada en Zweden. 

HOE HET BEGON (2013): WPFG IN ROTTERDAM? Doelstellingen
Politie- en brandweermensen komen elkaar vaak 
onder moeilijke werkomstandigheden tegen. De 
WPFG biedt hen een platform om elkaar ook daar 
buiten te ontmoeten. De WPFG biedt zo’n zestig 
verschillende sporten, waaraan inmiddels deelnemers 
uit meer dan zestig landen meedoen. Rotterdam 
leent zich als ‘World Port World City’ bij uitstek 
voor een dergelijk wereldevenement. Ruim dertig 
sportlocaties en -accommodaties zullen worden 
ingezet voor 61 sporten en kunnen wedijveren met 
andere wereldsteden.De openingsceremonie zal 
plaatsvinden in het stadion Feijenoord. Achttien van 
de 61 sporten, de accreditatie en registratie, ‘Athletes 
Village’ en de sluitingsceremonie worden gehuisvest 
in Ahoy Rotterdam, dat daarmee het ‘hart’ van de 
wereldspelen wordt. In de stad en ruime omgeving 
zijn voldoende verblijfsmogelijkheden in de vorm 
van hotels, vakantieparken en campings. Naast de 
economische spin-off dient dit evenement ook als 
bindmiddel voor de interne motivatie, uitstraling 
en trots binnen de diverse korpsen. De bewakers 
van de openbare orde, die zich zowel nationaal als 
internationaal 365 dagen per jaar inzetten voor de 
veiligheid van onze burgers, worden tevens in het 
zonnetje gezet.

Daarnaast wordt de sportparticipatie en het ‘commitment’ van deze groep bevorderd. Rotterdam is ‘kandidaat host 
city’ van de WPFG en toont daarmee de aantrekkingskracht als evenementen- en sportstad. Dat laat echter onverlet 
dat het tevens een nationale aangelegenheid is voor de korpsen van politie, brandweer, douane en gevangeniswezen, 
met de kernactiviteiten in Rotterdam maar zeker ook sportactiviteiten elders.

Belfast ligt op koers
Voor Belfast gaat de tijd opschieten. Nog slechts een enkele maand en dan is de openingsceremonie een feit. Half 
april heeft CEO Wim de Rooij de organisatie in Belfast bezocht en heeft kunnen constateren dat er al veel gedaan 
is en dat men op koers ligt. Alleen het aantal inschrijvingen blijft nog achter. De ontvangst in Belfast was weer 
allerhartelijkst. Raymond Hill en Tania Rothwell zijn al langere tijd de vaste aanspreekpunten binnen de organisatie 
van Belfast 2013 en ook nu weer waren zij bereid om de vele Rotterdamse vragen te beantwoorden. 

Vragen in het kader van het uitbrengen van een succesvol bid en vooral ook om 
de tips en trucs te leren kennen. De Rotterdamse organisatie hecht waarde 
aan de ervaringen van de bid van Belfast, maar ook die van Fairfax en 
Montreal. Het bezoeken van het Noord-Ierse Belfast is vrij eenvoudig te 
doen. Via EasyJet zijn er rechtstreekse vluchten en dan duurt de reis niet 
zo lang. Fairfax en Montreal liggen wat verder weg en dus wordt daar 
de informatie ‘weggehaald’ door middel van een videoconferentie. Deze 
worden medio mei georganiseerd en ook van die gesprekken wordt zeker 
veel geleerd. 
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Deelnemers
Een nu nog grote zorg in Belfast is het aantal deelnemers. In 2011 kon New York zich nog verheugen op een 16.000 
deelnemers en Belfast ging daarbij voorzichtig uit van 10.000 deelnemers. Echter moesten die verwachtingen al 
eerder naar beneden worden bijgesteld en de verwachting is nu dat er 7.500 deelnemers komen. De Amerikanen en 
Canadezen hebben zich nog niet in grote getale aangemeld en de aanslagen in Boston zullen daarin niet in positieve 
zin meewerken. Voor Nederland stond de teller half april op een 83 geregistreerde deelnemers. Verder ligt de 
organisatie op schema en zijn de sportlocaties allemaal ingevuld. Nog enkele maanden te gaan en dan kunnen we 
ervan genieten. 

‘Belfast, nog even doorbijten!’

De organisatie
Eind 2012 is de groep enthousiaste deelnemers geformaliseerd door een stichting op te richten. Jos van der 
Vegt is daarvan de voorzitter. De bestuursleden zijn Frank Paauw (politie eenheid Rotterdam), Arjen Littooij 
Veiligheidsregio en brandweer Rotterdam-Rijnmond), Titi van der Poel (douane) en Gerard Bakx (gevangeniswezen). 
Een projectbureau zorgt voor de uitvoering van de dagelijkse zaken. Wim de Rooij is projectleider en verder maken 
Eva van der Vegt (facilities) en Carla van Bokhoven (secretariaat) deel uit van het projectbureau. Bij het totale 
projectteam zijn ook de directeuren van de relevante Rotterdamse organisaties betrokken. Verder maakt het 
projectbureau dankbaar gebruik van politie- en brandweermensen, die als sportcoördinator ervaring hebben over 
hun tak van sport en daarbij de ondersteuning bieden. Het projectbureau komt wekelijks bij elkaar.

De publiciteit
Alhoewel de voorbereidingen voor de WPFG 2019 al ruim een jaar aan de gang zijn, heeft de organisatie er voor 
gekozen om nu pas de publiciteit op te zoeken. Jos van der Vegt legt uit waarom: “We hebben bewust gewacht met 
de publiciteit tot we ook ‘groen licht’ voor het budget hadden. Dat laatste is natuurlijk essentieel voor het al dan niet 
door laten gaan van de kandidatuur voor de WPFG. Toen iedereen zich achter het initiatief schaarde en de financiële 
toezeggingen ook rond waren, hebben we de publiciteit opgezocht.” In het kader van het uitbrengen van de bid is er 
ook een promotiefilm gemaakt waaraan alle diensten hun medewerking hebben verleend. Zelfs een Amsterdamse 
collega was aanwezig om Rotterdam te promoten, waarvoor onze dank. Voor Rene van der Sman en Jasmin Sukurica 
van de regionale brandweer werd het een bijzondere medewerking. Want hoe vaak zal het gebeuren dat je in je 
bluspak in een roeiboot zit? Ze deden het toch en met alle plezier! 
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Wim de Rooij heeft de slogan al bedacht:  
‘Waar helden winnaars worden!’

In de vorige edities van het WPFG-magazine maakten 
wij al kennis met de geschiedenis van de WPFG en 
ook in deze uitgave schrijft Wim de Rooij weer over de 
Nederlandse deelname door de jaren heen. In 1989 
begon het allemaal met de organisatie en deelname 
aan de WPFG in Vancouver. Nog steeds spreekt hij 
met passie over de WPFG en is thans betrokken 
bij de eventuele organisatie van dit evenement in 
2019. In Belfast zal binnenkort een bidbook worden 
aangeboden, waarin Rotterdam zich presenteert als 
organisatie voor de dan te houden spelen. Het wordt 
spannend, zegt Wim de Rooij, want we zijn samen met 
de Chinese stad Chengdu, als laatsten in de race voor 
de organisatie. Ik ben er van overtuigd dat wij de beste 
kans hebben, want het lijkt mij dat onze organisatie 
staat als de Euromast. 

Eind 2012 werd door een groep enthousiaste 
deelnemers een stichting opgericht met als doel 
om de WPFG van 2019 naar Rotterdam te halen. In 
het bestuur namen plaats: Jos v.d. Vegt (voorzitter), 
Frank Pauw (politie Eenheid Rotterdam), Arjen 
Littooij (veiligheidsregio en brandweer Rotterdam-
Rijnmond), Titi van der Poel (douane) en Gerard Bakx 
(gevangeniswezen).

Wim de Rooij, thans gedetacheerd bij de 
veiligheidregio Rotterdam-Rijnmond, zal optreden 
als projectleider van het projectbureau, waarvan 
deel uit maken Eva van der Vegt (facilities) en Carla 
van Bokhoven (secretariaat). Hierbij zijn ook de 
directeuren van de relevante Rotterdamse organisaties 
betrokken. De stad Rotterdam, maar ook alle 
operationele diensten hebben zich achter dit initiatief 
geschaard en na het nodige lobbyen schaarde zelfs 
burgemeester Aboutaleb zich achter het plan. Ook 
de minister van Justitie en Veiligheid, Ivo Opstelten, 
raakte enthousiast en wilde graag zijn medewerking 
verlenen. Begin maart 2012 hebben we dan ook een 
“letter of intent” gestuurd naar de wereldfederatie 
van de WPFG, waarin we onze belangstelling officieel 
kenbaar maakten. Hierop brachten de president en 
twee directors van de wereldfederatie een bezoek 
aan Rotterdam. Wij hebben hen zo breed mogelijk 
geïnformeerd en bij de accommodaties zorgden wij 
er voor dat politie- of brandweermensen in uniform 
aanwezig waren. 

WPFG 2019 ROTTERDAM?

Wim de Rooij

HOE HET BEGON (2013):
We hebben ze subtiel in de watten gelegd, nee…..ook weer niet te veel, want daar moet je natuurlijk ook weer 
mee oppassen. De avond voor het vertrek heeft het bestuur hen meegenomen op het vlaggenschip van de 
havendienst Rotterdam en zijn we gaan varen over de Nieuwe Maas. Aan boord waren ook een aantal collega’s van 
de verschillende diensten in uniform en dat vond men prachtig. Dat is wat zij willen zien; betrokkenheid van, voor 
en door overheidsdienaren. Wij kregen te horen dat onze sportaccommodaties de toets der kritiek meer dan goed 
hadden doorstaan en die accommodaties werden gekwalificeerd als “outstanding”, hetgeen zoveel betekent als 
uitstekend en prima geschikt. Zoals altijd gaf de financiering van zo’n evenement de nodige kopzorgen, maar ik zeg 
dan altijd: “Als je het echt wil, dan volgt geld altijd!” Dat bleek nu ook weer, want alle partijen konden zich namelijk 
prima in het plan vinden en dus was het budget gewaarborgd.

Wij stellen ons voor om de openingsceremonie te houden in het Feyenoord stadion. Het hart van de spelen zal zijn in 
het sportpaleis “Ahoy”, waar 18 van de 61 sporten zullen plaatsvinden. Ook de accreditatie en registratie, “Athletes 
Village” en de sluitingsceremonie zullen daar worden ondergebracht. In de stad en omgeving zijn voldoende 
verblijfsmogelijkheden om de deelnemers onderdak te bieden. Rotterdam is een aantrekkelijke stad om te fungeren 
als “host city” van de WPFG en heeft ruime ervaring met grote evenementen. Natuurlijk is het een nationale 
aangelegenheid voor de korpsen van politie, brandweer, douane en gevangeniswezen, maar ongetwijfeld zullen er 
ook buiten Rotterdam activiteiten en sportontmoetingen plaatsvinden. 

‘Nu maar hopen dat wij de organisatie binnenslepen. Zoals ik al eerder 
zei: Het gaat ons lukken! Als de organisatie binnen is, komt er een hoop 
werk op ons af. Dat is alleen maar leuk en ik ben zeer enthousiast.’ 

Ik zie het nu al voor me... een hele grote vlag met het logo van de WPFG Rotterdam 2019 aan de Euromast. Een 
betere promotie van onze overheidsdiensten en Rotterdam in het bijzonder kun je je niet wensen.

Als we afscheid nemen van Wim de Rooij en hem de hand schudden wensen wij hem veel succes in Belfast bij de 
presentatie van het bidbook. In onze ogen kan het niet fout gaan met zo’n razend enthousiaste bevlogen en ervaren 
promotor. In het verleden heeft hij zich talloze malen onderscheiden als een gedegen organisator. 
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In het Noord-Ierse Belfast heeft Nederland op 31 juli 2013 haar bid uitgebracht voor de organisatie van de WPFG 
2019. De presentatie werd bijgewoond door vertegenwoordigers van de wereldfederatie en de steden Fairfax 
en Montreal, die de komende jaren de WPFG gaan organiseren. Verder was er ook een grote delegatie van de 
Nederlandse ploeg aanwezig. Na de presentatie van Rotterdam kwam het Chinese Chengdu aan de beurt en nu is het 
afwachten op de beslissing van de directors van de wereldfederatie. Die uitslag wordt donderdagochtend om 09.00 
uur gegeven.

Aan de presentatie ging een lange voorbereiding vooraf. Ook als organisatie krijg je maar een keer een kans op een 
eerste indruk. Door de sprekers is er voorafgaand al veel aandacht aan de speeches besteed en dinsdagmiddag 
was er nog een generale repetitie. Die gaf iedereen een goed gevoel en dus kon er met een gerust hart uitgekeken 
worden naar de presentatie.

Grote belangstelling
De opkomst van de bezoekers was groot. Belangstelling was er van de steden Fairfax en Montreal, die Rotterdam 
van allerlei goede tips hadden voorzien. Verder ook belangstelling van Glasgow, dat overweegt om een bid voor 
2021 uit te brengen. En natuurlijk de belangstelling van onze eigen collega’s, die netjes in het oranje waren komen 
opdagen en zorgden voor een morele steun voor de Rotterdamse organisatie. De bid begon met de presentatie van 
een promotiefilm, waaraan ook enkele aanwezige collega’s hebben mee-gewerkt. Direct na de film, waarvoor een 
warm applaus klonk, volgden de speeches. Achtereenvolgend kwamen burgemeester Ahmed Aboutaleb, Jos van der 
Vegt, president van de Rotterdamse organisatie, politiechef Frank Paauw, Arjen Littooij, directeur Veiligheidsregio 
en CEWim de Rooij aan het woord. Direct daarna was er nog gelegenheid tot het stellen van vragen en daarvan 
werd ook dankbaar gebruik gemaakt. Tevens een mogelijkheid voor de Rotterdamse organisatie om een aantal 
zaken nog eens goed toe te lichten. Na afloop van de presentatie, waarbij president wereldfederatie Mike Graham 
de Rotterdammers hartelijk bedankte, werd er uiteraard even rustig nagepraat. De Rotterdammers weten dat het 
een nek-aan-nek race gaat worden met het Chinese Chengdu, dat een heel andere presentatie gaat geven. Hoe die 
presentatie er uitziet zal ongewis blijven, want de Rotterdammers werden niet toegelaten. Dus rest nu niet anders 
dan wachten tot donderdagmorgen, wanneer om 09.00 uur de uitslag bekend wordt gemaakt.

Wat er verder gebeurde. De welkomstreceptie
Dinsdagavond was in het Hilton hotel de welkomstreceptie voor de ‘bidding cities’. Op uitnodiging van de 
wereldfederatie mochten de steden zich kort presenteren. President Jos van der Vegt hield een korte toespraak en 
stelde de leden van het comité voor. Bewust onthield hij zich van een al te lange toespraak en wenste hij afsluitend 
de Chinese tegenstander veel succes met hun bid. Daarna was Chengdu aan de beurt en jammer was het dat de 
waarnemend burgemeester van deze stad ten koste van de Rotterdamse delegatie een grapje moest maken. Er werd 
wel lacherig gereageerd, maar bij de Rotterdamse delegatie kwam dit minder leuk over, temeer omdat die juist had 
besloten niet ten nadele van de tegenstander grappig te willen zijn. Het was eigenlijk de enige smet op een prima 
receptie en een goed contact met de tegenstander. 

PRESENTATIE BIDBOOK 
ROTTERDAM 2019

HOE HET BEGON (2013):

Tegenstander Chengdu
Natuurlijk blijft de vraag wat een stad als Chengdu de WPFG te bieden heeft. Wat dat aangaat is er niet meer bekend 
dan de Rotterdamse organisatie al weet. Een grote stad met veel mogelijkheden, zowel op financieel als persoonlijk 
gebied. Een stad met 13 miljoen inwoners en dat zou wel eens het struikelblok kunnen worden. Net als in New York 
twee jaar geleden zal de WPFG ‘ondersneeuwen’ en nauwelijks herkenbaar zijn. In een stad als Belfast worden de 
deelnemers aan de WPFG herkend en dat zal ook in Rotterdam het geval zijn, waardoor er een band met de inwoners 
van Rotterdam en de deelnemers aan de WPFG kan worden opgebouwd. Verder blijft het natuurlijk lastig in te 
schatten hoe de bal verder gaat rollen. De WPFG zijn nog niet eerder in Azië geweest en mocht de wereldfederatie 
daarvoor kiezen dan is Rotterdam uitgeteld. Zelfs met een gouden bidbook valt er dan niet te winnen. Allerlei vragen 
zullen ons nog tot morgen bezighouden. 

Teleurstellende uitslag voor Rotterdam
Rotterdam heeft het in Belfast niet gehaald! Tijdens een korte bijeenkomst donderdagmorgen heeft de 
wereldfederatie het Chinese Chengdu aangewezen als organisator voor de World Police & Fire Games 2019. Daarmee 
liet het Rotterdam achter zich en moest er een diepe teleurstelling worden weggeslikt. Na de presentaties op de 
woensdagmorgen waren er al snel berichten dat het een nek-aan-nek race zou worden. Rotterdam had een prima 
bidpresentatie en ook die van Chengdu was van een uitstekend niveau, zoals bezoekers later weergaven. Daarbij 
had Chengdu de ervaring van een eerdere presentatie en wist dus op welke punten zij een verbetering moesten 
aanbrengen en dat heeft de stad goed gedaan. Voor de Rotterdammers was de nederlaag een grote teleurstelling, 
omdat er de afgelopen anderhalf jaar keihard naar dit moment is toegewerkt. Echter het vermoeden is er dat het 
bestuur van de wereldfederatie heeft gekozen voor Azië, in welk continent de WPFG nog niet eerder zijn gehouden. 
In Europa is de WPFG inmiddels wel driemaal georganiseerd geweest (Zweden, Barcelona en nu Belfast). Na het 
bekendmaking was er uiteraard feest bij de Chinese delegatie en droefenis bij de Rotterdamse. Stichtingsvoorzitter 
Jos van der Vegt toonde zich na een emotioneel moment, een waardig aanvoerder van zijn team en bedankte de 
wereldfederatie voor het bieden van de mogelijkheid om een bid uit te mogen brengen en feliciteerde de delegatie 
van Chengdu van harte met de overwinning. Na afloop waren er veel complimenten voor de Rotterdamse organisatie 
en de getoonde bidpresentatie. Complimenten van het bestuur van de wereldfederatie, maar ook van de andere 
steden als Fairfax en Montreal. Allemaal goed bedoeld en ze verzachtten de pijn van de Rotterdammers enigszins. 
Jos van der Vegt reageerde na afloop: “Het was een close finish tussen Chengdu en Rotterdam. Dank aan alle 
Rotterdamse partijen voor hun steun en inzet. Tweede worden is niet leuk, maar uiteindelijk wel eervol!” 

Ook Wim de Rooij, CEO van de organisatie, had op ander nieuws gehoopt: “Wij hebben ons als Rotterdam van 
onze beste kant laten zien, maar we hebben helaas verloren op basis van keuzes waarop wij geen invloed hadden.” 
Verdriet en blijdschap kunnen dicht bij elkaar liggen. 
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Jos van der Vegt (1953) werd enkele jaren geleden gevraagd zich in te zetten om in 2013 een bid uit te 
brengen voor de WPFG. Het bid leidde niet tot succes, maar de Rotterdamse ondernemer laat zich er niet 
van weerhouden om volgend jaar weer een nieuwe poging te doen. ‘Soms moet je meerdere keren een 
kandidatuur uitbrengen om succesvol te zijn.’

Op de vraag of hij wel eens had gehoord van de WPFG toen hij gevraagd werd voor de bidpresentatie, kan Jos van 
der Vegt geen klip en klaar antwoord geven. Vaag kon hij zich het evenement herinneren, maar na wat googlen 
bleek Wim de Rooij de man te zijn die hij daarvoor moest hebben. ‘We bleken elkaar - ik als ex-gemeentesecretaris 
van Oost-Flakkee en Wim als politieman - van zo’n dertig jaar geleden te kennen. Daarbij kwam ook, heel toevallig, 
dat tijdens de rust van Feyenoord - Ajax in de Kuip, de minister van Veiligheid en Justitie, de burgemeester van 
Rotterdam, de (toenmalige) korpschef van politie, de algemeen directeur van de Veiligheidsregio Rotterdam 
Rijnmond en ik aan een drankje stonden en het onderwerp van gesprek haast als vanzelf op diezelfde WPFG kwam; 
daarmee was een mooie basis gelegd!’

Politie
Jos van der Vegt is geboren en getogen op Rotterdam-Zuid, in Vreewijk. De stad waar hij inmiddels – na jaren van 
afwezigheid - weer woont. Een gewone jongen met een vleugje Rotterdamse branie. Ondernemer pur sang met veel 
belangstelling voor en ervaring met het organiseren van evenementen. Hij beleeft daar veel plezier aan en door zijn 
betrokkenheid bij deze evenementen hoeft de Rotterdammer zich nimmer te vervelen. 

Met de politie heeft hij een bijzondere band. In de tachtiger jaren was Van der Vegt secretaris van de 
politiecommissie van de Vereniging voor Nederlandse Gemeenten en in die rol had hij zeer intensieve contacten 
met de politie. ‘Maar dan wel op de professionele manier: bestrijding van voetbalvandalisme, de wijziging van de 
politiewet (ja, ook toen al…) en het ontwerpen van politiebeleidsplannen waren destijds thema’s die ook nu nog 
actueel genoemd kunnen worden.’

Fantastische bidpresentatie
Nog even terug naar die bidpresentatie. Hoe zijn die voorbereidingen verlopen? ‘Razendsnel. Begin 2012 hadden 
we het fundament gelegd zoals hiervoor beschreven; binnen een paar maanden moesten we de site-inspection 
voorbereiden, het bestuurlijke draagvlak creëren, de financiën regelen en het bidbook produceren. Acties die 
gezamenlijk leidden tot een fantastische bidpresentatie van onze kandidatuur in Belfast, ondersteund door een groot 
aantal enthousiaste WPFG-supporters uit Nederland!’

De dagen voorafgaand aan het uitbrengen van het bid in Belfast beleefde Jos wisselend. ’Vol zelfvertrouwen 
kwamen we aan. We wisten dat er nog maar één concurrent was (Chengdu), maar vanaf het moment dat wij onze 
tegenstanders ook daadwerkelijk in het vizier kregen, sloop de twijfel binnen. Desondanks hebben we ons prima 
gepresenteerd maar leidden in onze waarneming andere argumenten tot die voor ons teleurstellende keuze.’ Jos 
weet als geen ander dat bij sport alles draait om teamgeest, samen winnen en verliezen. De uiteindelijke toewijzing 
van de Spelen aan China ervaarde hij als teleurstellend, maar sportman in hart en nieren als hij is, kon hij daar goed 
mee omgaan. Met de kracht van relativering huldigt hij daarbij de Pierre de Coubertin-gedachte: ‘Zoals altijd, zeker 
bij topsport, er kan er maar één winnen en dus moet je sportief zijn en je tegenstander feliciteren. Dat hebben we 
dan ook gedaan, zij het met enige moeite.’ 

JOS VAN DER VEGT OVER WPFG-BID IN FAIRFAX:
‘WIJ GAAN IN 2015 GEWOON WINNEN!’

HOE HET BEGON (2014):
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Winnen
Vol overtuiging en enthousiasme kijkt Jos uit naar de presentatie van een nieuw bid volgend jaar in Fairfax. ‘Recent 
hebben we besloten er vol tegenaan te gaan,’ zegt hij daarover. ‘Vaak blijkt bij de toekenning van Europese- en 
Wereldkampioenschappen, maar ook van de Olympische Spelen, dat een kandidatuur meerdere keren moet worden 
uitgebracht om uiteindelijk succesvol te kunnen zijn. Daarbij komt, we hebben ook veel geleerd. Kortom, wij gaan 
in 2015 GEWOON WINNEN!’ Over het huidige sportklimaat in Nederland is de Rotterdamse ondernemer redelijk 
tevreden. ‘Ach,er blijft altijd wel wat te wensen over; als je echter kijkt naar hoe wij recent tijdens de Olympische 
Winterspelen als klein landje hebben gepresteerd, mogen we niet klagen. Ik hoop alleen dat we van deze zomer in 
Brazilië na driemaal “net niet” wel een keer de titel gaan pakken.’ Het sportklimaat binnen de Nationale Politie is 
hem onbekend, maar ‘wat ik ervan hoor via de vele contacten die ik inmiddels heb opgebouwd binnen de politie, zit 
dat wel goed. Ook hier zal ongetwijfeld gelden: het kan altijd beter. Als ik Frank Paauw, politiechef van de eenheid 
Rotterdam, zie pieken in dat prachtige spotje van de ING, dan zit dat best goed met dat sportklimaat,’ klinkt het 
overtuigend.

Draagvlak
Eén van de belangrijkste doelstellingen van de Stichting WPFG 2021 is de Spelen meer bekendheid te geven, 
is zijn uitleg. ‘Als wij de WPFG toegewezen krijgen, kunnen we vanaf 2015 zes jaar bouwen aan een beter 
draagvlak voor sporten, niet alleen bij de politie maar ook voor al die mensen die actief zijn, mag ik zeggen, in de 
“veiligheidsindustrie”: brandweer, gevangeniswezen, douane, enzovoorts.

Wat is de beste beslissing die u ooit hebt genomen?
‘Zakelijk gezien was mijn overstap van een ambtelijke functie naar het directeurschap van Stadion Feyenoord een 
heel bijzondere en heeft het mijn carrière sterk beïnvloed. Privé ben ik dolgelukkig met mijn vrouw en kinderen. Dus 
als je dat zo mag zeggen: dat waren de “beste beslissingen”.’ Hij heeft nog wel een boodschap voor de Nederlandse 
politie- en brandweersporters. ‘Ik denk dat het voor 
iedereen belangrijk is om veel te bewegen. Of dat nu om 
politie- of brandweermensen gaat of wie dan ook. Sport 
betekent niet alleen inspanning maar ook ontspanning. 
Individueel of in groepsverband. Uiteindelijk word je er 
niet alleen gezonder, maar ook blijer van en dat wens ik 
iedereen toe.’

Jos van der Vegt houdt van sport in al zijn facetten. Of het 
nu met voetbal of hardlopen te maken heeft, of met de 
WPFG. Of hij trots is op zichzelf? ‘Ach, ik ben zeker niet 
ontevreden en dankbaar voor heel veel dingen. Trots is iets 
wat anderen maar moeten vinden.’ Een ding staat vast, hij 
heeft een rotsvast geloof in een positieve toewijzing van 
de WPFG in Fairfax. Tegenslag is immers de opponent van 
succes?

Jos van der Vegt was vijftien jaar lang directeur van Ahoy, 
waarvan hij tegenwoordig gedelegeerd commissaris is. De 
Rotterdammer is bovendien voorzitter van de Marathon 
Rotterdam en bekleedt diverse bestuursfuncties. Het 
regionale bedrijfsleven kent hij niet alleen vanuit die rollen, 
maar ook als voorzitter van de Kamer van Koophandel 
Rotterdam. Zijn carrière begon in de Rotterdamse 
deelgemeente Charlois waar hij secretaris was. Via de weg 
der geleidelijkheid bereikte hij de maatschappelijke top. In 
de jaren negentig was Van der Vegt directeur van Stadion 
Feyenoord dat onder zijn leiding gerenoveerd werd. 
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De World Police and Fire Games, een evenement waar ik het bestaan wel van kende maar nooit over na had gedacht 
om aan mee te doen. Toen ik op intranet zag dat het dit jaar in Rotterdam werd gehouden en ze ook een competitie 
hadden voor softbal (slowpitch) besloot ik me in te schrijven. Door de organisatie werd ik in contact gebracht 
met Myrna. Zij had bijna een team compleet onder de naam STEAL’NL en daar kon ik mee bij aansluiten. Justitie, 
brandweer en politie allemaal vertegenwoordigd. Als team hebben we georganiseerd om drie oefenwedstrijden te 
spelen in aanloop naar het toernooi. Zo leerde de nieuwelingen de spelregels en konden we als team wat op elkaar 
ingespeeld raken. Met maar drie teams die meededen, naast ons team ook een team van de brandweer en politie 
uit Toronto en een team van de Haagse Brandweer, hebben we echt ontzettend leuke dagen gehad. De verbinding 
die ontstaat in een groep mensen die elkaar niet kent en het fanatisme in het spel heeft ervoor gezorgd dat we als 
STEAL’NL willen gaan proberen volgend jaar onze zilveren medaille te verdedigen in Canada. De meningen over het 
verdienen van een zilveren medaille zijn nog wat verdeeld. Team Toronto die meer wedstrijden heeft gewonnen is 
uiteindelijk met de bronzen medaille naar huis gegaan. 

‘Ondanks dat zijn we als team STEAL’NL wel blij met onze zilveren 
medaille. Op naar Canada!’ 

WPFG 2022 - SOFTBAL

Ahmed Aboutaleb

Als burgemeester van Rotterdam ben ik zeer vereerd dat onze stad kandidaat gaststad is voor de WPFG van 
2021. In juni brengen we ons bid uit in Fairfax, waar dit jaar de WPFG zijn georganiseerd. Het spreekt voor zich 
dat ik van harte hoop dat de organisatie aan Rotterdam wordt gegund. Rotterdam heeft niet alleen een goede 
naam opgebouwd met de organisatie van grootschalige publieks- en sportevenementen, maar heeft ook de 
veiligheid tijdens evenementen hoog in het vaandel staan. Rotterdam kent een uitstekende samenwerking tussen 
gemeentelijke diensten, politie, veiligheidsregio en evenementenorganisatoren.

Op wereldniveau is Rotterdam weliswaar een relatief kleine stad, maar daardoor kan het sportevenement juist heel 
compact worden georganiseerd. Reistijden zijn minimaal, ontmoeting staat centraal: op elke straathoek zal voor 
iedereen duidelijk zijn dat de WPFG in Rotterdam wordt gehouden. Deelnemers,  bewoners en bezoekers kunnen er 
met elkaar een sportief feest van maken.

Op die manier draagt de WPFG niet alleen bij aan motivatie, trots en respect voor de deelnemende korpsen, 
maar creëert ook meer begrip voor het werk dat de bewakers van de openbare orde en veiligheid moeten doen. 
Hulpverleners werken vaak onder moeilijke omstandigheden zij aan zij, zonder dat het tot een nader contact komt. 
Daarom is het zo belangrijk dat politie- en brandweermensen, douanebeambten en gevangenisbewaarders elkaar 
eens ontmoeten in een sportieve en sociale ambiance.

En de WPFG is natuurlijk een geweldige stimulans om te gaan sporten. Zeker voor de doelgroep is een goede conditie 
en gezonde leefstijl belangrijk. Mooi dat WPFG Nederland deelname van Nederlandse politiemensen mogelijk maakt. 
Ook douanemensen en gevangenisbewaarders kunnen aanhaken en de brandweer heeft een eigen organisatie. 
Enkele tientallen Nederlanders doen in Fairfax mee aan verschillende takken van sport. Onze verwachtingen zijn weer 
hoog gespannen, want Nederland scoort altijd goed als het om mooie sportieve successen gaat.

Zowel de Rotterdamse organisatie die het bid voor 2021 voorbereidt als de Nederlandse WPFG heeft hetzelfde doel 
voor ogen: winnen. Zij gaan elkaar in Fairfax zeker ontmoeten en elkaar veel succes wensen. Op naar de medailles en 
2021! 

HOE HET BEGON (2015):  AHMED ABOUTALEB.
BURGEMEESTER VAN ROTTERDAM



POLITIE IN BEELD SEPTEMBER 2022 31POLITIE IN BEELD  SEPTEMBER 202230 Wim de Rooij

Fairfax
“Een teamprestatie is beloond”, is de mening van Wim de Rooij, CEO van de Rotterdamse WPFG 2021 
organisatie. “We hebben de afgelopen maanden veel werk verzet om een goede presentatie te geven 
en de wereldfederatie ervan te overtuigen dat Rotterdam de beste stad is om in 2021 de World Police 
& Fire Games te organiseren.” Tijdens de WPFG in Fairfax, juni jongstleden, heeft de wereldfederatie 
besloten de organisatie toe te kennen, waarmee voor Wim de Rooij een droom in vervulling ging. Het 
is al langer een droom van Wim de Rooij om de WPFG naar Rotterdam te halen. Sinds 1989 is hij bij 
het grote sportevenement betrokken en tot 2011 verzorgde hij de Nederlandse deelname voor politie, 
brandweer en douane. In 2002 werd al eens een eerste poging gedaan om de WPFG naar Rotterdam 
te halen, maar toen kreeg hij nog niet alle ‘neuzen in dezelfde richting’. In 2013 stond wel alles en 
iedereen positief tegenover een kandidatuur, maar het zal inmiddels bekend zijn dat het Chinese 
Chengdu de Rotterdammers net iets te slim af was. Nog in hetzelfde jaar werd besloten voor een 
tweede bid te gaan.

Afvallers
Al in december van het vorige jaar bleek dat Rotterdam de enige stad zou zijn die tijdens de WPFG 
in Fairfax een bid ging uitbrengen. Het Zuid-Koreaanse Seoel en de Spaanse steden Granada en 
Santander vielen af omdat zij niet aan de door de wereldfederatie gestelde deadlines konden voldoen. 

Dat zette de Rotterdammers toch wel even aan het denken. “De centrale vraag was natuurlijk hoe je je 
als enige kandidaat op zo’n bid gaat voorbereiden. Moet je nog wel voluit gaan of kun je het wat rustig 
aan doen?”, vroegen Wim de Rooij en zijn teamleden zich af. “Maar het werd al snel duidelijk dat het 
zeker nog geen gelopen koers zou zijn en dat wij de wereldfederatie nog echt wel moesten overtuigen 
dat wij de geschikte kandidaat voor 2021 zouden zijn. En dus zijn we er vol in gegaan.” En dat heeft 
zich in klinkende munt uitbetaald. De presentatie in Fairfax, die door een behoorlijk contingent 
enthousiaste Nederlandse sporters en supporters werd bijgewoond, duurde een klein uur en was 
vanaf het begin tot het einde boeiend. Een flitsende presentatie werd afgewisseld met vijf speeches, 
die elk op een afzonderlijk onderdeel van de organisatie ingingen. Daarmee liet Rotterdam al zien nu 
en ook straks kwaliteit te willen leveren. “Na onze presentatie was er een vragenrondje en aan de 
hand van de vragen kon ik al opmaken dat we een goed resultaat geboekt hadden”, aldus de CEO van 
Rotterdam 2021. “Maar de last valt pas echt van je af als je ’s middags om vijf uur hoort dat we er 
definitief door waren en Rotterdam in 2021 de WPFG gaat organiseren. Daarmee kwam mijn droom 
uit en het is moeilijk te beschrijven wat er op dat moment in je omgaat. Emotie, blijdschap, trots en 
tevredenheid wisselen elkaar dan in een snel tempo af. Maar uiteindelijk overheerst dan toch weer de 
Rotterdamse nuchterheid met de wetenschap dat er een behoorlijk grote en vooral ook leuke klus de 
komende zes jaar ligt te wachten.” 

“Een teamprestatie is beloond.”
ROTTERDAM ORGANISEERT IN 2021 DE WPFG

‘D
aarm

ee kw
am

 m
ijn droom

 uit en het is m
oeilijk te beschrijven 

w
at er op dat m

om
ent in je om

gaat. Em
otie, blijdschap, trots en 

tevredenheid w
isselen elkaar dan in een snel tem

po af.’
HOE HET BEGON (2015):
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De eerste sporten zijn al van start gegaan als op 7 augustus 
de World Police & Fire Games de officiële opening in het Los 
Angeles Memorial Coliseum beleven. Dit is het enige stadion ter 
wereld waar al tweemaal eerder de Olympische Spelen werden 
gehouden en, als het aan Los Angeles ligt, wordt 2028 de derde 
keer. Op een steenworp afstand van het stadion ligt het California 
Science Center waar de receptie van 9 augustus zal plaatsvinden. 
Het Science Center is een indrukwekkend gebouw. Midden in het 
Science Center staat Space Shuttle Endeavour en het geheel ziet 
er werkelijk schitterend uit. Een mooie locatie voor de receptie. 
Tijdens de receptie stelt Rotterdam zich voor als Host City van de 
WPFG in 2021. Op de dag van de receptie zijn er verschillende 
partijen druk in de weer met de aankleding van de ruimte, de 
inrichting, en natuurlijk de hapjes en drankjes. 

De delegatie van WPFG Rotterdam 2021 is ook aanwezig en 
kleedt de ruimte aan met posters van de WPFG Rotterdam 2021 
en oranje tafellakens. De geluidsinstallatie wordt getest, en de 
promotiefilm wordt alvast een keer gedraaid. Op de receptie gaat 
de film namelijk officieel in première en waar kan dat beter dan 
in Los Angeles, filmstad van de wereld! Danny Bodycoat, director 
van de World Police & Fire Games Federation hangt nog de vlag 
van de WPFG Federation aan het spreekgestoelte en dan komen 
de eerste gasten binnen. Ze worden welkom geheten door het 
bestuur en het Organizing Committee van WPFG Rotterdam 2021. 
Op de receptie zijn de Head of delegations van de deelnemende 
landen, de vertegenwoordigers van de Host city in 2019, 
Chengdu, de Honorary Consul in Los Angeles Mr. Johannes van 
Tilburg, en niet te vergeten onze eigen ambassadeurs, namelijk 
de Nederlandse sporters en het bestuur van WPFG Nederland 
uitgenodigd. 

ROTTERDAM STELT ZICH
VOOR ALS

HOST CITY IN 2021

HOE HET BEGON (2017):
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Danny Bodycoat opent de receptie officieel met een korte toespraak en geeft daarna het woord aan Jos van der 
Vegt, voorzitter van het bestuur van de WPFG Rotterdam 2021. Jos heet iedereen nogmaals welkom en stelt alle 
leden van het bestuur en Organizing Committee voor. Hij vertelt in het kort over Rotterdam en het enthousiasme 
om de WPFG in 2021 te organiseren. Wim de Rooij, director Organizing Committee sluit het officiële gedeelte af en 
blikt kort terug op de afgelopen tien jaar waarin ontzettend hard is en wordt gewerkt om de spelen naar Nederland, 
en specifiek Rotterdam, te halen. “A Dream come true” volgens Wim en met die woorden gaat de promotiefilm van 
WPFG Rotterdam 2021 in première. In de film van ongeveer drie minuten wordt een kort beeld geschetst van de 
sporten en de stad Rotterdam. De film is mede tot stand gekomen door medewerking van een grote groep figuranten 
die werkzaam zijn bij een van de vier diensten en door de sportcoördinatoren van de WPFG Rotterdam 2021. Op de 
receptie wordt de film met veel enthousiasme ontvangen! Dit is belangrijk want de Head of delegations krijgen door 
de film een eerste indruk van de te organiseren spelen in 2021 en we hopen natuurlijk dat ze dit volop gaan delen 
met hun achterban. Aan het eind van de receptie ontvangen alle gasten een goodybag met daarin informatie over 
Rotterdam en gadgets van de verschillende diensten. We kijken met trots terug op een geslaagde receptie met een 
enthousiast ontvangen promotiefilm en toespraken waarmee we ons goed hebben kunnen presenteren. We gaan 
met veel vertrouwen richting 2021! 

Danny Bodycoat Wim de Rooij

‘A Dream Come True.’ We gaan met veel vertrouwen richting 2021!



Op het moment dat dit magazine uitkomt zijn er nog maar enkele weken te gaan voordat de openingsceremonie in 
Chengdu begint. Een ceremonie waar reikhalzend naar wordt uitgekeken, want op dat punt verwachten we veel van de 
eerste WPFG-editie in Chengdu. Een vol stadion en veel vuurwerk liggen in mijn lijn der verwachtingen. Aan het einde 
van 8 augustus weten we het.

Echter voordat het zover is hebben we vanaf het moment dat dit epistel wordt geschreven nog veel werk te verzetten. 
De voorbereidingen begonnen al eind vorig jaar. Belangrijk was natuurlijk de samenstelling van het team dat naar 
Chengdu afreist. Het bestuur, de directie en enkele managers van de organizing committee gaan de Rotterdamse 
organisatie in Chengdu vertegenwoordigen. Voor deze groep moesten visa aangevraagd worden. Dit was nog een flinke 
klus: er moest een heel uitgebreid pakket met documenten samengesteld worden voor de aanvraag.

ROTTERDAM OP WEG NAAR CHENGDU
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HOE HET BEGON (2019):
Natuurlijk moet er veel meer gepland worden. Zo was er regelmatig overleg met het Rotterdamse bureau Dutch Sino 
Business Promotion om de soms lastige communicatie met de Chinezen te ontrafelen. Ook was veelvuldig overleg met 
het bureau ‘About Asia’, dat zich met een Nederlandse eigenaar in Chengdu heeft gevestigd. Zij hebben ons geholpen 
met de inrichting van de promotiestand in de accreditatieruimte. Dit moet meer dan goed zijn, want je krijgt nog 
steeds geen tweede kans op een eerste indruk. Met hetzelfde bureau hebben we ook gekeken naar een goede locatie 
voor de receptie, die door de WPFG Rotterdam 2021 op zondag 11 augustus wordt gegeven. Aan het einde van de 
zondagmiddag ontvangen we onze genodigden en laten we zien wat de deelnemers in 2021 mogen verwachten.

Voor ons als Rotterdamse organisatie is de sluitingsceremonie natuurlijk ook een van de hoogtepunten. Vanaf dat 
moment zijn wij de eerstvolgende organiserende stad, Dan zijn alle ogen op ons gericht en wordt nauwlettend gevolgd 
wat wij ervan gaan maken. Maar dat is juist ook mooi, want met dan nog twee jaar te gaan kunnen alle ontwikkelde 
plannen ontvouwd en uitgevoerd worden. En komt de verwezenlijking van mijn droom, dat de WPFG ooit in mijn stad 
Rotterdam worden gehouden, steeds dichterbij. Ik kan niet wachten tot het 2021 is. 
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De World Police & Fire Games in Rotterdam was voor ons de zevende keer dat wij de spelen bijwoonde. De Laatste 
paar keer in de hoedanigheid als hoofdsponsor van het Nederlandse Team.

Al snel bij het toekennen van de spelen was het duidelijk dat wij een andere rol zouden gaan spelen, de organisatie 
lag in handen van WPFG Rotterdam en niet van de WPFG Nederland (voor een uitleg kun je dit lezen op de website 
van de WPFG Nederland)

Wij hebben deze spelen gebruikt om bij veel van onze sportvrienden te gaan kijken en aan te moedigen. Bij 
benadering was de doelstelling van 1000 Nederlandse deelnemers gehaald, dus voldoende momenten om naar 
collega’s te gaan kijken. 

Voor ons was het een rare gewaarwording, de spelen in “ons” Rotterdam. In plaats van uren soms zelfs dagen te 
reizen naar de speelstad was het nu een kleine 90 minuten met de auto. Toch wel een erg vreemd gevoel en andere 
beleving.

Na het ophalen van onze accreditaties hebben wij onze eerste ronde gemaakt door Ahoy, hallo zeggen tegen alle 
bevriende sporters die we door de jaren heen hebben gemaakt.

De opening van de spelen was in het Feyenoord Stadion “de Kuip”.

Het was indrukwekkend ondanks dat de spelen een jaar was uitgesteld door corona en ook de oorlog in Oekraïne die 
roet in het eten gooide.

De eerlijkheid gebied te zeggen dat wij met zijn alle op meer dan 5500 deelnemers hadden gehoopt. Maar dat 
maakte de opening er niet minder spectaculaire op. Het blijf een kippenvel moment om met de Nederlandse sporters 
die eerst met zijn alle door Rotterdam naar de Kuip waren gelopen het stadion in te gaan. De feestvreugde en het 
enthousiasme spat er dan vanaf.

Veel van de nieuwe Nederlandse deelnemers zijn enthousiast geworden en hopelijk ook geprikkeld om volgend jaar 
naar Winnipeg (Canada) te gaan.

Mede omdat voor het eerst er geen twee maar een jaar tussen de spelen zit hoopt de organisatie daar voorzichtig op 
8500 deelnemers. Dit zal mede door hopelijk wel een grote equipe vanuit Amerika en Canada gehaald worden.

Wij van Ter Hoeve Media kijken ook met een aantal “sport” vrienden uit naar Winnipeg, dussss…. Laat de voorpret 
maar beginnen. 

TER HOEVE MEDIA & WPFG ROTTERDAM
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